

Les employés du DOGE se voient attribuer des comptes sur des réseaux classifiés détenant des secrets nucléaires. L'accès à ces deux réseaux (« NNSA et SIPRNet ») nécessite normalement une habilitation « Q », le niveau d'habilitation de sécurité le plus élevé du ministère de l'Énergie. L'obtention d'une habilitation Q est longue, mais peut être accélérée dans certains cas. Plus tôt ce mois-ci, **NPR** a rapporté qu'un lanceur d'alerte du National Labor Relations Board (NLRB) détenait des preuves que des employés du **DOGE** disposaient d'un accès de haut niveau et auraient copié et supprimé des données sensibles des systèmes internes de leur agence. L'équipe du **DOGE** a demandé que leurs activités ne soient pas enregistrées sur le système, puis a semblé tenter de brouiller les pistes en désactivant les outils de surveillance et en supprimant les enregistrements de leurs accès. Les employés du NLRB sont inquiets, notamment après avoir détecté des tentatives de connexion suspectes depuis une adresse **IP en Russie** utilisant les nouveaux identifiants **DOGE**. Pour plus d'informations, consultez **NPR. Alors, Canadiens**, il est temps de rapatrier vos données personnelles ou professionnelles aux États-Unis si vous hébergez votre site web sur un serveur chez nos voisins sud-américains, ici au Canada ou ailleurs, car les criminels de **Trump** et **Musk** tentent de se remplir les poches et de détruire l'économie canadienne ; vous ne serez absolument pas en sécurité... Par exemple, récemment, des criminels ont divulgué l'adresse de l'épouse de **Kilmar Abrego Garcia** pour l'empêcher de protester contre l'injustice de l'expulsion illégale de son mari.

DOGE employees are assigned accounts on classified networks holding nuclear secrets. Access to these two networks ("NNSA and SIPRNet") normally requires a "Q" clearance, the highest level of security clearance from the Ministry of Energy. Obtaining a Q clearance takes a long time, but can be accelerated in some cases. Earlier this month, **NPR** reported that a whistleblower at the National Labor Relations Board (NLRB) had evidence that **DOGE** employees had high-level access and allegedly copied and deleted sensitive data from their agency's internal systems. The **DOGE** team requested that their activities not be recorded on the system, and then appeared to try to cover their tracks by disabling monitoring tools and deleting records of their access. NLRB employees are worried, especially after detecting suspicious login attempts from an **IP address in Russia** using the new **DOGE** credentials. For more information, see **NPR. So, Canadians**, it's time to repatriate your personal or professional data to the United States if you host your website on a server in our South American neighbors, here in Canada or elsewhere, because **Trump** and **Musk**'s criminals are trying to line their pockets and destroy the Canadian economy; you will not be safe at all... For example, recently, criminals leaked the address of **Kilmar Abrego Garcia**'s wife to prevent her from protesting the injustice of her husband's illegal deportation.

*) "...Everything Mush ever does its to serve one person: HIMSELF!"
<https://bsky.app/profile/isabelsantos.bsky.social/post/3lo2tmrppic2a>

*)
 "People speak sometimes about the "bestial" cruelty of man, but that is terribly unjust and offensive to beasts, no animal could ever be so cruel as a man, so artfully, so artistically cruel." — Fyodor Dostoyevsky.
<https://bsky.app/profile/isabelsantos.bsky.social/post/3lnmyctbpgs2i>

*) **DOGE employees gain accounts on classified networks holding nuclear secrets via Dave Troy**
<https://www.npr.org/2025/04/28/nx-s1-5378684/doge-energy-department-nuclear-secrets-access>

*) Dave Troy, @davetroy.com
 I had a great conversation with Reed Galen on 'The Home Front' podcast talking about the history behind what brought us to this moment and why conservatives and Russia both want to upend fiat currency. Check it out!
<https://bsky.app/profile/davetroy.com/post/3lnxuvvt3xs2i>

*)
Why Choose Web Hosting Canada for Web Hosting?
 Built for speed, World's Best Control Panel, 1-Click Installs, Canadian Geolocation, 24/7 Expert Assistance, Built-in security
<https://whc.ca>